
Retsudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 18. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 908
Mener ministeren, at det er acceptabelt, at arrestuslægers overenskomst har
stået stille i mere end 14 måneder, jf. http://www.dagensmedicin.dk/nyheder/
2010/08/20/laeger-scorer-kassen-pa-ko/index.xml - og hvad vil ministeren
foretage sig for at sikre, at der indgås overenskomst?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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